

ul. Wilcza 66/68 m. 36,
00-679 Warszawa,
Mazowieckie,
Polska
business@marble.co



16/06/2025



Dowód uznania dla Biura tłumaczeń MIW

Certificate of recommendation for MIW Translation Office

Empfehlungszertifikat für das Übersetzungsbüro MIW

Biuro tłumaczeń MIW wykazało się profesjonalizmem i wiarygodnością w trakcie realizacji wielu zleceń - zarówno firmowych, jak i tych na potrzeby prywatne. Każde z nich zostało wykonane na czas, a forma wszystkich tłumaczeń dokumentów była przejrzysta i schludna. Wszystkie tłumaczenia były wysokiej jakości bez względu na tryb ich realizacji (przyspieszony / standardowy).

Jako stały klient, mam przyjemność wystawienia rekomendacji dla biura tłumaczeń MIW w imieniu firmy Marble Horse Inc..

The MIW Translation Office has demonstrated professionalism and reliability while handling numerous assignments - both business and private. Each task was completed on time, and the format of all translated documents was clear and neat. All translations were of high quality, regardless of the realization mode of choice (express / standard).

As a regular client, I am pleased to issue this recommendation for the MIW Translation Office on behalf of Marble Horse Inc..

Das Übersetzungsbüro MIW hat sich bei der Ausführung zahlreicher Aufträge - sowohl geschäftlicher als auch privater Natur - durch Professionalität und Zuverlässigkeit ausgezeichnet. Jeder Auftrag wurde termingerecht erledigt, und die Gestaltung sämtlicher Übersetzungsdokumente war übersichtlich und ordentlich. Alle Übersetzungen waren von hoher Qualität, unabhängig vom Bearbeitungsmodus (Eilauftrag / Standard).

Als Stammkunde freue ich mich, dem Übersetzungsbüro MIW im Namen der Firma Marble Horse Inc. eine Empfehlung auszusprechen.



Wanda Kowalska
Właściciel firmy Marble Horse Inc.
Owner of Marble Horse Inc.
Inhaber von Marble Horse Inc.